
1/36

Kerkstraat 1
2230 Herselt

info@herselt.be

Zitting van 24 oktober 2022  -  gemeenteraad
Toelichting niet vertrouwelijk
In openbare zitting

SECRETARIAAT

1. Goedkeuring ontwerpnotulen van 26 september 2022

Situering
De goedkeuring van de ontwerpnotulen van de gemeenteraad van 26 september 2022.

BESLUIT
De voorgelegde ontwerpnotulen van de gemeenteraad van 26 september 2022 worden 
goedgekeurd.

FINANCIËN

2. Brandweerzone: financiële verdeelsleutel 2023 (1.784(1))

Situering
In zitting van de zoneraad van 31 oktober 2020 werd het principe financiële verdeelsleutel 
2021-2026 van brandweer zone Kempen goedgekeurd. De verdeelsleutel wordt jaarlijks 
aangepast aan de meest actuele data:

● bevolkingsaantal 
● kadastraal inkomen 
● correctiefactor aanrijtijden (niet gewijzigd)
● correctie Dringende Geneeskundige Hulpverlening 

De zoneraad heeft in de zitting van 1 oktober 2022 de financiële verdeelsleutel voor het jaar 
2023 goedgekeurd. Dit geeft volgende verdeling:

Gemeente/stad % 2023
Geel 21,76%
Mol 15,49%
Herentals 10,51%
Westerlo 10,36%
Balen 8,80%
Laakdal 4,57%
Herselt 3,53%
Olen 4,94%
Grobbendonk 4,12%
Retie 2,51%
Hulshout 2,27%
Meerhout 3,54%
Dessel 2,64%
Herenthout 3,18%
Vorselaar 1,80%

Vanaf 2023 zal ook een verrekening van de goederen gebeuren volgens het principe 
vastgelegd in de zoneraad van 31 oktober 2020. Er is een lichte bijsturing daar in het principe 
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slechts twee in plaats van alle cijfers na de komma van het percentage meegenomen werden. 
De effectieve bedragen zijn bijgevolg:

Gemeente/stad Bedrag/jaar
Geel -6 539,30
Mol -96 295,79
Herentals -65 023,84
Westerlo -21 632,80
Balen -11 991,22
Laakdal +40 856,36
Herselt +40 760,73
Olen +44 681,87
Grobbendonk -38 772,49
Retie +26 702,01
Hulshout +25 363,08
Meerhout +32 248,98
Dessel +24 597,98
Herenthout -14 962,95
Vorselaar +20 007,38

Wettelijke gronden
Hoofdstuk II van de wet van 15 mei 2007 betreffende de civiele veiligheid, BS 31 juli 2007.
Het koninklijk besluit van 23 augustus 2014 houdende vaststelling van de inventaris- en 
schattingsregels van de roerende en onroerende goederen van de gemeenten aangewend 
voor de uitvoering van de opdrachten van de brandweerdiensten, BS 29 oktober 2014. 

Toelichting en advies
De financiële verdeelsleutel 2023 moet door alle gemeenteraden worden goedgekeurd. 
Indien een gemeenteraad de verdeelsleutel niet goedkeurt, zal de gouverneur een beslissing 
nemen. 

Argumentatie van de gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
....

Financiële weerslag
De procentuele verdeling wordt jaarlijks op basis van de meest actuele cijfers (bevolking, KI, 
aanrijtijden en dringende geneeskundige hulpverlening) herberekend. Voor Herselt resulteert 
de aanpassing voor 2023 in een minimaal verschil van enkele euro's.

BESLUIT
Artikel 1:
De gemeenteraad keurt volgende financiële verdeelsleutel voor 2023 voor Brandweer zone 
Kempen goed:

Gemeente/stad % 2023
Geel 21,76%
Mol 15,49%
Herentals 10,51%
Westerlo 10,36%
Balen 8,80%
Laakdal 4,57%
Herselt 3,53%
Olen 4,94%
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Grobbendonk 4,12%
Retie 2,51%
Hulshout 2,27%
Meerhout 3,54%
Dessel 2,64%
Herenthout 3,18%
Vorselaar 1,80%

Artikel 2:
De gemeenteraad keurt goed dat een eerste verrekening van de goederen wordt 
doorgevoerd op het investeringsbudget 2023 als volgt:

Gemeente/stad Bedrag/jaar
Geel -6 539,30
Mol -96 295,79
Herentals -65 023,84
Westerlo -21 632,80
Balen -11 991,22
Laakdal +40 856,36
Herselt +40 760,73
Olen +44 681,87
Grobbendonk -38 772,49
Retie +26 702,01
Hulshout +25 363,08
Meerhout +32 248,98
Dessel +24 597,98
Herenthout -14 962,95
Vorselaar +20 007,38

OMGEVING

3. GECORO: Huishoudelijk reglement (correctie) (1.777.811)

Situering
Tijdens de vergadering van 15 december 2020 werd het huishoudelijk reglement van 
GECORO aangepast en goedgekeurd. Dit reglement werd ook ter kennisname voorgelegd 
aan het college van burgemeester en schepenen en ter goedkeuring aan de gemeenteraad.
 
Wettelijke gronden
De Vlaamse codex ruimtelijke ordening en latere herzieningen.
Het besluit van de Vlaamse regering van 3 juni 2000 tot vaststelling van nadere regels voor 
de samenstelling, de organisatie en de werkwijze van de provinciale en gemeentelijke 
commissies voor ruimtelijke ordening en latere herzieningen.
Decreet lokaal bestuur.
Besluit van de Vlaamse regering tot vaststelling van nadere regels voor de samenstelling, de 
organisatie en de werkwijze van de provinciale, intergemeentelijke (verv. BVR 7 september 
2018, art. 1, I: 1 januari 2019) en gemeentelijke commissies voor ruimtelijke ordening.
 
Toelichting en advies
Tijdens de vergadering van 15 december 2020 werd het huishoudelijk reglement van 
GECORO aangepast en goedgekeurd. Er sloop echter een typfout in artikel 4:
'Leden houden bij voorkeur een contact met de pers.'
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-> 'een' moet 'geen' zijn
 
In bijlage wordt de aangepaste versie toegevoegd.
 

KENNISNAME

4. RUP Woonzones bis - onteigeningsplan - vraag tot opheffing

Situering
RUP Woonzones bis en de bijbehorende onteigeningsplannen zijn definitief vastgesteld op de 
zitting van de gemeenteraad van 29 mei 2017.

Wettelijke gronden
Art. 2.4.8 VCRO

Toelichting en advies
In zitting van 29 mei 2017 stelde de gemeenteraad het RUP Woonzones bis en de 
bijbehorende onteigeningsplannen definitief vast.

In de op deze plannen toepasselijke wetgeving is voorzien dat het definitieve 
onteigeningsbesluit onder voorwaarden komt te vervallen:
Wanneer binnen een termijn van vijf jaar, te rekenen vanaf de goedkeuring van het 
onteigeningsplan, de onteigeningsprocedure niet is begonnen, kan de eigenaar per 
aangetekende brief de onteigenende instantie verzoeken van de onteigening van zijn goed af 
te zien. De onteigenende instantie brengt de eigenaar per aangetekende brief binnen zes 
maanden, te rekenen vanaf de ontvangst van het verzoek, op de hoogte van haar beslissing. 
Doet ze dat niet, dan vervalt het onteigeningsplan van rechtswege voor het deel dat 
betrekking heeft op de goederen van de eigenaar die het verzoek heeft ingediend.
 
Als de onteigenende instantie afziet van het voornemen om te onteigenen, dan vervalt het 
onteigeningsplan.
 
Als de onteigenende instantie niet afziet van het voornemen om te onteigenen, dan dient ze 
binnen twee jaar, te rekenen vanaf de aangetekende brief waarmee ze de verzoeker op de 
hoogte brengt van haar beslissing, de onteigeningsprocedure aan te vatten, zo niet vervalt 
het onteigeningsplan van rechtswege voor het deel dat betrekking heeft op de goederen van 
de eigenaar die het verzoek heeft ingediend.

Op 9 augustus werd via e-mail een brief ontvangen die ook op 8 augustus aangetekend 
verzonden werd.
In deze brief vragen de eigenaars van percelen die binnen het onteigeningsplan vallen om het 
onteigeningsplan voor hun percelen op te heffen:

Betreffende: projectgrond te Herselt (Ramsel) Kapelleweg 21

Geachte College van Burgemeester en Schepenen, onteigenende instantie,

Gezien de onteigeningsprocedure van hogervermelde gronden nog niet begonnen is binnen 
de termijn van 5 (vijf) jaren vanaf de goedkeuring van het onteigeningsplan (mei 2017) wil ik 
als eigenaar gebruik maken van de wettelijke regeling die van toepassing is waarbij de 
eigenaar van percelen (I251g-I251m3-I253I3 zie bijgevoegd uittreksel kadastraal 
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percelenplan), geraakt door een onteigeningsplan na 5 (vijf) jaar aan de onteigende instantie 
kan verzoeken om de onteigening op te heffen (art. 2.4.8 VCRO).

Met deze brief verzoek ik dus om van de onteigening van de gronden gelegen aan de 
Kapelleweg 21 te Herselt (Ramsel) af te zien.

Hoogachtend,

(Aangezien de administratieve fase afgerond is voor de inwerkingtreding van het Vlaamse 
Onteigeningsdecreet, is de oude wetgeving, met name art. 2.4.8 VCRO, nog van toepassing)

Het gaat om volgende percelen:

Binnen het RUP Woonzones bis vallen de percelen binnen artikel 1: Zone voor wonen in 
open configuratie.
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Er dient bijgevolg een beslissing genomen te worden omtrent het al dan niet opheffen van het 
onteigeningsplan voor wat betreft de betrokken percelen.

Indien er beslist wordt om het onteigeningsplan voor deze percelen niet op te heffen, moet de 
onteigeningsprocedure binnen de 2 jaar aangevat worden. Gebeurt dit niet binnen de 2 jaar, 
dan vervalt het onteigeningsplan alsnog voor deze percelen.

Het college van burgemeester en schepenen heeft in zitting van 26 september 2022 een 
positief advies verleend bij de opheffing van het onteigeningsplan voor de betrokken percelen 
aangezien er geen concrete plannen zijn voor de onteigening.

Argumentatie van de gemeenteraad leidende tot het uiteindelijke besluit
De gemeenteraad sluit zich aan bij het advies van het college.

BESLUIT
Artikel 1:
Het onteigeningsplan van deelplan 2 Zone Krankebeek Ramsel, zoals definitief vastgesteld 
door de gemeenteraad op 29 mei 2017, op te heffen voor volgende percelen:

● I 251 G
● I 251 M3
● I 251 L3

Artikel 2:
De administratie de opdracht te geven de betrokkenen van deze beslissing op de hoogte te 
brengen.

INTERGEMEENTELIJKE SAMENWERKINGSVERBANDEN

5. Iverlek - buitengewone algemene vergadering op 22 december 2022 - goedkeuring 
agenda en vaststelling mandaat (2.075.7)
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Situering
De gemeente is voor één of meerdere activiteiten aangesloten bij de opdrachthoudende 
vereniging Iverlek.

De gemeente werd per aangetekend schrijven van 22 september 2022 opgeroepen om deel 
te nemen aan de buitengewone algemene vergadering van Iverlek die zal plaatshebben op 
donderdag 22 december 2022 om 17 uur in het stadion van voetbalclub Oud-Heverlee 
Leuven, Kardinaal Mercierlaan 46, 3001 Heverlee.

Een dossier met documentatiestukken werd opgesteld door de raad van bestuur van Iverlek 
in zitting van 19 september 2022 en werd overgemaakt aan de gemeente per brief van 22 
september 2022.

Wettelijke gronden
● Artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt 

dat de vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden 
herhaald voor elke algemene vergadering

● Energiedecreet van 8 mei 2009
● Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017

Toelichting en advies

Het eerste agendapunt handelt over de realisatie van het datanetwerk van de toekomst 
in Vlaanderen (het dossier Tramontana).

In het artikel 3.A.2 van de statuten van Iverlek wordt in het voorwerp voorzien dat de 
opdrachthoudende vereniging bevoegd is voor o.m. “het aanleggen, het exploiteren en het 
beschikbaar stellen van elektronische-communicatienetwerken en installaties alsook voor het 
vervoer van signalen langs deze elektronische-communicatienetwerken”.  

Gelet op het artikel 3.B van de statuten van de opdrachthoudende vereniging Iverlek waarin 
opgenomen is dat de opdrachthoudende vereniging ten behoeve van haar deelnemers haar 
voorwerp ook mag verwezenlijken door samenwerking met andere rechtspersonen waar zij al 
dan niet kan in deelnemen met naleving van de bepalingen van het decreet lokaal bestuur.

Iverlek doet voor de uitvoering van haar activiteiten en de daarmee verband houdende 
openbaredienstverplichtingen een beroep op de exploitatiemaatschappij Fluvius System 
Operator cv met zetel te Brusselsesteenweg 199, 9090 Melle.

Fluvius System Operator cv en Telenet bv hebben op 18 juli 2022 een bindend akkoord 
bereikt om samen het datanetwerk van de toekomst (met inbegrip van de fiber-to-the-home-
technologie) in Vlaanderen te realiseren. De twee bedrijven zullen met dat doel een 
dochteronderneming (werknaam NetCo) uitbouwen die financieel en operationeel zelfstandig 
zal zijn.

Het datanetwerk van de toekomst zal:
○ open zijn met niet-discriminerende toegangsvoorwaarden voor aanbieders van 

diensten, 
○ ultraperformant zijn door hogere datasnelheden, 
○ toegankelijk zijn voor alle Vlaamse gezinnen en bedrijven en dit zowel in 

stedelijke als in landelijke gebieden,
○ en met de laagst mogelijke kosten voor de samenleving worden uitgerold.  
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De gemeente is overtuigd dat de toegang van iedere burger en bedrijf tot kwaliteitsvolle en 
snelle dataverbindingen van cruciaal belang is. De gemeente wenst op haar grondgebied 
maximaal in te zetten op het vlak van connectiviteit en het datanetwerk van de toekomst uit te 
bouwen via hoofdzakelijk een fiber-to-the-home-technologie. De gemeente staat ten volle 
achter de ambitie om glasvezelconnectiviteit te voorzien zowel in stedelijk als in landelijk 
gebied en – waar dit niet mogelijk is – de huidige hybride glasvezel-coax-
netwerkinfrastructuur van een upgrade te voorzien.

Deze doelstellingen kaderen binnen het algemeen en maatschappelijk belang aangezien het 
alle burgers en bedrijven van de gemeente aanbelangt. De beslissing van de gemeente, in 
uitvoering van haar beleid en binnen haar autonome bevoegdheid, tot het uitbouwen van 
openbare elektronische-communicatienetwerken op haar grondgebied wordt gekwalificeerd 
als een taak van gemeentelijk belang.  De uitrol van het datanetwerk zal maximaal gebeuren 
in synergie met andere werken voor glasvezel en nutsvoorzieningen. Dergelijke beslissing 
laat het recht van de gemeente in haar hoedanigheid van domeinbeheerder onverlet om op 
verzoek van een derde partij de nodige domeintoelatingen toe te kennen.  Ook de keuze om 
vrij een dienstverlener als gemeente te kiezen blijft behouden.  

Om deze openbare elektronische-communicatienetwerken aan te leggen, te exploiteren en 
beschikbaar te stellen wenst de gemeente een beroep te doen op de Oopdrachthoudende 
vereniging Iverlek, die door middel van haar exploitatiemaatschappij Fluvius System Operator 
cv de vennootschappen NetCo en HoldCo mede zal uitbouwen. In NetCo zullen de 
elektronische-communicatienetwerken (meer specifiek het bestaande HFC-netwerk en de 
overige glasvezelinfrastructuur) worden ingebracht.  Na de inbreng zal NetCo instaan voor de 
aanleg, het beheer, de exploitatie en het beschikbaar stellen van de hogervermelde 
ingebrachte netwerken alsook voor de uitrol van het datanetwerk van de toekomst. De 
oprichting van HoldCo, waarin de aandelen NetCo worden ingebracht, biedt desgevallend en 
tussentijds mogelijkheden om een uitkering van cashmiddelen te kunnen voorzien voor de 
aandeelhouders.  

Deze structuur en de centralisatie van deze netwerken in NetCo bieden de beste garanties 
voor de gemeente om deze doelstellingen te realiseren en zo voor iedereen in Vlaanderen 
een efficiënt, betaalbaar en toegankelijk datanetwerk van de toekomst mogelijk te maken.  

De raad van bestuur van Iverlek heeft, overeenkomstig de artikelen 12:10 en 12:93 e.v. van 
het Wetboek van Vennootschappen en Verenigingen, in zitting van 19 september ll. het 
voorstel tot inbreng van de bedrijfstak openbare elektronische-communicatienetwerken in 
Fluvius System Operator cv opgesteld en goedgekeurd.  In dit inbrengverslag werden de 
voorafgaande besluitvormingsvereisten opgenomen die gelden als opschortende 
voorwaarden voor de realisatie van het dossier Tramontana.  

Het tweede agendapunt omvat de voorgestelde statutenwijzigingen. 

Gelet op het feit dat aan het voorwerp wijzigingen worden aangebracht waarvoor de raad van 
bestuur, overeenkomstig het artikel 6:86 van het Wetboek van Vennootschappen en 
Verenigingen, een omstandige verantwoording heeft opgemaakt.
Gelet op het feit dat de voorgestelde statutenwijzigingen hun oorsprong vinden in meerdere 
domeinen.  

1) DOSSIER TRAMONTANA
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De wijzigingen met betrekking tot het dossier Tramontana werden in geel gemarkeerd in het 
voorliggend ontwerp van statutenwijzigingen.

Ingevolge de door de raad van bestuur van Iverlek besliste inbreng van bedrijfstak van de 
openbare elektronische-communicatienetwerken in Fluvius System Operator cv, zal Fluvius 
System Operator cv op haar beurt deze bedrijfstak inbrengen in de nieuw op te richten 
vennootschap NetCo die zal instaan voor de aanleg, het beheer, de exploitatie en het 
beschikbaar stellen van de hogervermelde ingebrachte netwerken alsook voor de uitrol van 
het datanetwerk van de toekomst. De Opdrachthoudende vereniging Iverlek ontvangt 
daarvoor de daartoe uitgegeven aandelen K in Fluvius System Operator cv, waardoor de 
participatie van Iverlek in de exploitatiemaatschappij wordt uitgebreid voor de activiteit 
openbare elektronische-communicatienetwerken.  Voor de toekenning van de aandelen en de 
winstverdeling betreffende de activiteit openbare elektronische-communicatienetwerken wordt 
een onderscheid gemaakt tussen een deelnemer die reeds aangesloten was voor de activiteit 
openbare elektronische-communicatienetwerken (heeft recht op vergoeding voor de 
specifieke en de algemene inbreng) en een deelnemer die dat op heden nog niet is (heeft 
recht op vergoeding voor de algemene inbreng). Voor de vergoeding van de algemene 
inbreng zal gevraagd worden om hetzij één aandeel Ak te onderschrijven (voor gemeenten 
die nog niet aangesloten zijn voor de activiteit openbare elektronische-
communicatienetwerken) hetzij één aandeel Ae dat omgezet zal worden in één aandeel Aek 
te onderschrijven (voor gemeenten die op heden aangesloten zijn voor de activiteit openbare 
elektronische-communicatienetwerken bij een andere opdrachthoudende vereniging van de 
Fluvius-groep).  Het winstsaldo wordt verdeeld op basis van het aantal EAN’s elektriciteit.

De wijzigingen aan de statuten met betrekking tot het dossier Tramontana betreffen in het 
bijzonder:

● de verduidelijking dat het om ‘openbare’ elektronische-communicatienetwerken gaat;
● de omschrijving van de vennootschappen NetCo en HoldCo;
● de Gouden aandelen worden als definitie geschrapt vermits deze deel uitmaken van 

de inbreng bedrijfstak in Fluvius System Operator cv, maar behouden hun geldende 
rechten en aandelen Ate in hoofde van de steden/gemeenten van Iverlek via Fluvius 
System Operator cv;

● het schrappen van de Fluvius-NET-activiteit vermits deze vervat is in de inbreng van 
bedrijfstak;

● aanpassingen aan de aandelen(categorieën), winstverdeling en stemrechten voor de 
activiteit openbare elektronische-communicatienetwerken zodat de deelnemers 
vergoed worden voor de algemene inbreng bedrijfstak;

● het uitbreiden van de bevoegdheid in hoofde van de regionale bestuurscomités wat 
de adviesverlening betreft inzake de activiteit openbare elektronische-
communicatienetwerken;

● de regels die van toepassing zijn bij het beëindigen van de samenwerking voor de 
activiteit openbare elektronische-communicatienetwerken;

● een actualisering van de bijlagen 1 en 1bis.

2) DOSSIER STRUCTUURWIJZIGINGEN

De wijzigingen met betrekking tot de structuurwijzigingen werden in blauw gemarkeerd in het 
voorliggend ontwerp van statutenwijzigingen.

De Vlaamse regering besliste bij decreet van 16 november 2018 houdende diverse 
bepalingen inzake energie (zoals gepubliceerd in het Belgisch Staatsblad van 14 december 
2018) om het grondgebied van Vlaanderen op te delen in homogene lokale geografische 
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aaneengesloten exploitatiegebieden voor elektriciteit en gas met als doel om zo de 
operationele efficiëntie te verhogen.

In artikel 4.1.1 van het decreet houdende algemene bepalingen betreffende het energiebeleid 
van 8 mei 2009 (hierna het “Energiedecreet”) werden bijgevolg twee randvoorwaarden 
vastgelegd waarbinnen gemeenten kunnen kiezen voor een distributienetbeheerder, met 
name (i) dezelfde distributienetbeheerder voor gas en elektriciteit en (ii) aaneensluitende 
geografische gebieden met minstens 200.000 aangesloten afnemers.

Overeenkomstig artikel 15.3.5/18 van het Energiedecreet hebben de distributienetbeheerders  
momenteel tot en met 1 januari 2023 de tijd om te voldoen aan voormelde voorwaarden 
waarbij eventueel onderling gebieden kunnen worden uitgewisseld. 

Het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur voorziet in het artikel 422 voor 
onder meer de opdrachthoudende verenigingen die overeenkomstig artikel 4.1.1 van het 
Energiedecreet zijn aangewezen als distributienetbeheerder, dat uittreding ten gevolge van 
een gebiedsuitwisseling mogelijk is als de gemeente en de betrokken Opdrachthoudende 
verenigingen daarmee instemmen en afspraken hebben over de modaliteiten voor de 
uitvoering ervan. 

Om tot de vooropgestelde homogene gebieden te komen zal immers gebiedsuitwisseling 
nodig zijn. Daarom heeft de raad van bestuur van Iverlek in zitting van 19 september 2022:

a) een voorstel van partiële splitsing opgesteld waarbij per 1 januari 2025 de 
activiteit gas van de gemeenten Kampenhout en Steenokkerzeel, heden 
ressorterend onder Fluvius Antwerpen, overgedragen wordt aan de 
opdrachthoudende vereniging Iverlek;

b) een voorstel van fusie door overneming opgesteld van de Opdrachthoudende 
vereniging PBE door de opdrachthoudende vereniging Iverlek;

c) een voorstel van partiële splitsing opgesteld waarbij per 1 januari 2025 de 
activiteit gas verbonden aan de opdrachthoudende vereniging PBE (dewelke 
optreedt namens de gemeenten Begijnendijk, Bekkevoort, Galmaarden, 
Geetbets, Glabbeek, Gooik, Herne, Holsbeek, Kortenaken, Landen, Linter, 
Lubbeek, Oud-Heverlee, Pepingen, Tielt-Winge en Zoutleeuw) heden 
ressorterend onder Fluvius Limburg, overgedragen wordt aan de 
opdrachthoudende vereniging Iverlek (Fluvius Zenne-Dijle).

Het gehele vermogen van deze activiteiten, die alle activa en passiva en alle rechten en 
plichten omvat, zal overeenkomstig artikel 12:8 en volgende van het Wetboek van 
Vennootschappen en Verenigingen overgaan naar de overnemende vereniging en dit vanaf 
1 januari 2025.  

De opschortende voorwaarden inzake de partiële splitsingen door overneming en de fusie 
door overneming zijn opgenomen in de respectievelijke voorstellen van partiële splitsing en 
het fusievoorstel.   

Er wordt geopteerd voor een voorlopige ruilverhouding gebaseerd op de gegevens per 31 
december 2021. Op basis van de definitieve cijfers per 31 december 2024 die geattesteerd 
zullen worden door de betrokken commissarissen, zal de definitieve ruilverhouding, bepaald 
aan de hand van de goedgekeurde ruilverhoudingsmethodiek met betrekking tot de cijfers 
van 31 december 2021 (voorlopige ruilverhouding), worden vastgelegd en verwerkt.  Deze 
werkwijze laat in de eerste plaats toe om met de meest geactualiseerde boekhoudkundige 
cijfers rekening te kunnen houden die zo dicht mogelijk aansluiten op de datum van 1 januari 
2025, waarop genoemde partiële splitsingen binnen de onderscheiden opdrachthoudende 
verenigingen boekhoudkundig, fiscaal en juridisch van kracht worden. 
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Door deze partiële splitsingen en fusie zal voldaan worden aan de randvoorwaarden zoals 
opgelegd in het artikel 4.1.1 van het Energiedecreet en wordt de bereidwilligheid en het 
engagement van de steden/gemeenten en de distributienetbeheerders aangetoond om zich 
te conformeren aan de voorwaarden en ratio legis van het Energiedecreet, waarbij aan de 
distributienetbeheerders de mogelijkheid moet geboden worden om voor de concrete 
uitwerking van de transactie en de overeenkomstige gebiedsuitwisseling decretaal verlenging 
te krijgen tot 1 januari 2025, het begin van de volgende gewestelijke en gemeentelijke 
legislatuur. 

De wijzigingen aan de statuten met betrekking tot het dossier structuurwijzigingen treden in 
werking op 1 januari 2025 en betreffen in het bijzonder:

● het invoegen van de definitie ‘synthetisch dividend’, dat van toepassing is op de 
gemeenten ex-PBE;

● het toevoegen van de nieuwe bijlage 2 met het overzicht van de gemeenten die deel 
uitmaakten van de ex-kabelmaatschappijen;  

● opname van de specifieke bepalingen van de over te nemen entiteit PBE: 
■ Voor de activiteit openbare elektronische-communicatienetwerken worden de 

binnen PBE (= ex-kabelmaatschappij) bestaande aandelen T en 
winstbewijzen WT overgenomen mits vervanging van de aandelen T door 
aandelen At (creatie van aandelen At binnen de fusie-DNB) en de 
winstbewijzen WT door winstbewijzen Ct (creatie van winstbewijzen Ct 
binnen de fusieDNB).  Ook de binnen PBE bestaande aandelen Eek [in 
hoofde van de deelnemers Begijnendijk, Bekkevoort, Diest, Galmaarden, 
Geetbets, Glabbeek, Gooik, Herne, Holsbeek, Kampenhout, Kortenaken, 
Landen, Linter, Lubbeek, Oud-Heverlee, Pepingen, Steenokkerzeel, Tielt-
Winge, Tremelo en Zoutleeuw] worden overgenomen in de fusie-DNB mits 
vervanging van de benaming in aandelen Aek.  Genoemde aandelen en 
winstbewijzen behouden binnen de fusie-DNB hun binnen PBE van 
toepassing zijnde winstverdeling teneinde de rechten van de gemeenten te 
vrijwaren voor de binnen PBE verrichte inbreng bedrijfstak ‘algemeen’ en 
‘specifiek’ in Fluvius System Operator cv. 

■ Wat de stemrechten betreft op de algemene vergadering worden de 
aandelen At – komende van PBE - toegevoegd.

■ De binnen PBE toegepaste winstverdeling met betrekking tot de aandelen 
Publi-T wordt ingeschreven.

■ De vermelding van het renovatiefonds wordt overgenomen in artikel 35 punt 
1.

■ De specifieke bepalingen met betrekking tot het voorheen in PBE 
ondergebracht personeel worden overgenomen.

● het aantal leden van de raad van bestuur wordt opgetrokken naar het decretaal 
voorziene aantal van 15. Immers het decreet (artikel 434) en de statuten voorzien dat 
‘in geval van een significante wijziging in het werkingsgebied van de 
opdrachthoudende vereniging, of ingeval de opdrachthoudende vereniging betrokken 
is bij een fusie met andere opdrachthoudende of dienstverlenende verenigingen, het 
maximaal aantal leden vijftien bedraagt’. Naar afvaardiging binnen de raad van 
bestuur van Fluvius Zenne-Dijle (fusie-distributienetbeheerder) wordt een verhouding 
van 9 (ex-Iverlek) en 6 (ex-PBE) voorgesteld als transitiemaatregel voor de eerste 
legislatuur startende in 2025; 

● een verduidelijking in de aanhef van het artikel van de winstverdeling;
● aanpassing van de percentages bij de winstverdeling betreffende de openbare 

elektronische-communicatienetwerken en het artikel 37ter,
● een actualisering van de bijlagen 1 en 1bis ingevolge de voorgestelde partiële 

splitsingen en de fusie door overneming;
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● de wijziging van de zetel naar de Diestsesteenweg 126 te Lubbeek;
● de naamwijziging van ‘Iverlek’ in ‘Fluvius Zenne-Dijle’.

3) OVERIGE WIJZIGINGEN

De overige wijzigingen werden in groen gemarkeerd in het voorliggend ontwerp van 
statutenwijzigingen en zijn een gevolg van wijzigingen van regelgeving, het schrappen van de 
activiteiten Fluvius GIS en Center, het rechtzetten van materiële vergissingen, enz.

Het betreft meer bepaald:
● een actualisering van de van toepassing zijnde bepalingen van de coöperatieve 

vennootschap ingevolge het WVV en de omzendbrief KBBJ / ABB 2022 / 1 
betreffende de toepassing van artikel 397, 2de lid van het decreet van 22 december 
2017 over het lokaal bestuur;

● de terminologische verfijning door de introductie van de term ‘distributienetwerken’ bij 
de activiteiten andere dan elektriciteit en gas;

● de invoeging en/of actualisering van een aantal definities;
● een verfijning in de aanhef van het voorwerp;
● de schrapping van de nevenactiviteiten Fluvius GIS en Fluvius Center ingevolge het 

intern gevoerde kerntakendebat;
● de schrapping van de openbaredienstverplichting voor de openbare verlichting 

ingevolge het besluit van de Vlaamse regering van 23 april 2021;
● de precisering dat voor de activiteit warmte de onderschrijving van één aandeel Aw 

volstaat;
● de precisering wat het beslissingsquorum op de algemene vergadering betreft;
● winstverdeling voor de nevenactiviteit voor de aandelen Ae en Ag vanaf 1 januari 

2023;
● de conformering aan het artikel 422 van het decreet over het lokaal bestuur.

Het vierde agendapunt omvat de realisatie van de partiële splitsing door overneming 
van de activiteit gas van de gemeenten Steenokkerzeel en Kampenhout van Fluvius 
Antwerpen naar Iverlek.

Gelet op de uiteenzetting onder het punt van de structuurwijzigingen dienen de gemeente 
Steenokkerzeel en de gemeente Kampenhout voor hun gehele grondgebied een keuze te 
maken omtrent de distributienetbeheerder voor zowel elektriciteit als gas. Daarom stellen de 
raden van bestuur van Fluvius Antwerpen en Iverlek voor een partiële splitsing door 
overneming te realiseren waarbij de gemeenten Steenokkerzeel en Kampenhout voor de 
activiteit gas uit de opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen zullen treden en zullen 
toetreden tot de opdrachthoudende vereniging Iverlek. Door deze partiële splitsing en mede 
gelet op het voorstel tot de fusie tussen Iverlek en PBE, zullen de gemeenten Kampenhout en 
Steenokkerzeel de randvoorwaarden, zoals opgelegd in het artikel 4.1.1 van het 
Energiedecreet, kunnen respecteren.
Overeenkomstig het artikel 422 van het decreet van 22 december 2017 over het lokaal 
bestuur is, voor onder meer de opdrachthoudende verenigingen die overeenkomstig artikel 
4.1.1 van het Energiedecreet van 8 mei 2009 zijn aangewezen als distributienetbeheerder, 
uittreding ten gevolge van een gebiedsuitwisseling mogelijk als de gemeente en de betrokken 
opdrachthoudende verenigingen daarmee instemmen en afspraken hebben over de 
modaliteiten voor de uitvoering ervan.
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Het vijfde agendapunt omvat de realisatie van de fusie door overneming van de 
Opdrachthoudende vereniging PBE door Iverlek (met naamswijziging in ‘Fluvius 
Zenne-Dijle’) – ontwerpstatuten fusie-distributienetbeheerder Fluvius Zenne-Dijle.

Fusievoorstel

De opdrachthoudende verenigingen Iverlek en PBE staan samen in voor een aantal 
nutsvoorzieningen in de Vlaams-Brabantse en Antwerpse regio. Iverlek is 
distributienetbeheerder voor elektriciteit en aardgas voor 51 gemeenten die zich situeren in 
de provincies Vlaams-Brabant en Antwerpen. PBE is distributienetbeheerder voor elektriciteit 
voor 20 gemeenten uit de provincie Vlaams-Brabant en staat tevens in voor de kabelactiviteit 
in 14 gemeenten. 

Gelet op de verplichting van het Energiedecreet (artikel 4.1.1) om tegen 1 januari 2023 als 
distributienetbeheerder te beschikken over een aaneensluitend geografisch afgebakend 
gebied (verplichting in hoofde van de DNB’s) en de verplichting om als gemeente dezelfde 
distributienetbeheerder te hebben voor de activiteiten elektriciteit en aardgas (verplichting in 
hoofde van de gemeenten), vormt deze bepaling in het Energiedecreet aldus de basis voor 
‘verplichte’ gebiedsuitwisselingen. Het Energiedecreet bepaalt in artikel 4.1.1 tevens dat de 
DNB’s moeten voldoen aan een minimumomvang van 200.000 aansluitpunten. 

Het voorgestelde fusieproject kadert onder meer in de wens van de Vlaamse regering tot 
vereenvoudiging van de organisatie van het distributienetbeheer in Vlaanderen. In de eerste 
plaats moet een grotere transparantie ten goede komen van de klanten. Tevens wordt 
gestreefd naar een vermindering van het aantal bestuursmandaten.

Het is de bedoeling dat de fusie-distributienetbeheerder Fluvius Zenne-Dijle (ontstaan uit de 
fusie van Iverlek en PBE in combinatie met partiële splitsingen) in de toekomst fungeert als 
één ‘multi utility’ entiteit, waarin samen met het distributienetbeheer van elektriciteit en gas 
ook de schaal- en synergievoordelen voor de activiteiten openbare elektronische-
communicatienetwerken, riolering en warmte maximaal worden geoptimaliseerd.  De fusie 
van de twee entiteiten zal het uniform werken en de mogelijkheden om nog efficiënter te 
werken en te organiseren, met alle voordelen van dien, bevorderen doordat er zowel op het 
terrein als bij de centrale diensten zal kunnen worden gewerkt in één homogeen lokaal 
geografisch aaneengesloten exploitatiegebied.

Er dient aangestipt dat de voorgenomen fusie door overneming op geen enkele manier 
afbreuk doet aan de betrokkenheid van elke individuele stad/gemeente bij het lokaal beheer 
van de huidige activiteiten en de verankering van de operationele werking.

Het gehele vermogen van PBE zal ingevolge een ontbinding zonder vereffening overgaan op 
Iverlek, en dit vanaf 1 januari 2025. Op het ogenblik van de realisatie van de voorgenomen 
fusie zal PBE van rechtswege ophouden te bestaan.  

De opschortende voorwaarden inzake de fusie door overneming zijn opgenomen in het 
fusievoorstel.

Ontwerp statuten fusie-distributienetbeheerder Fluvius Zenne-Dijle

De ontwerpstatuten van de fusie-distributienetbeheerder ‘Fluvius Zenne-Dijle’ hernemen de 
elementen die doorgevoerd zijn in voornoemde tussentijdse statutenwijzigingen en voegen er 
met ingang van 1 januari 2025 de wijzigingen aan toe ingevolge de structuurwijzigingen zoals 
hierboven toegelicht onder het punt 2. DOSSIER STRUCTUURWIJZIGINGEN.
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AANWIJZING FLUVIUS ZENNE-DIJLE ALS DISTRIBUTIENETBEHEERDER

Door de geplande fusie door overneming van PBE door Iverlek ontstaat één nieuwe 
distributienetbeheerder elektriciteit en aardgas voor de Vlaams-Brabantse en Antwerpse 
regio. Overeenkomstig artikel 4.1.1 van het Energiedecreet wijst de VREG voor elk 
distributienet de netbeheerder aan. Indien het distributienet in kwestie geheel of gedeeltelijk 
eigendom is van een gemeente of van een groep van gemeenten, gebeurt die aanwijzing op 
voorstel van deze gemeente of groep van gemeenten. Volgens artikel 4.1.4 van het 
Energiedecreet eindigt de aanwijzing van de bij de fusie betrokken distributienetbeheerders 
van rechtswege en moet een nieuwe distributienetbeheerder door de VREG worden 
aangewezen.

In het vooruitzicht van de geplande fusie van Iverlek en PBE tot Fluvius Zenne-Dijle op 
1 januari 2025, hebben de raden van bestuur van 19 september ll. van Iverlek en PBE hun 
goedkeuring gehecht aan het voorstel tot de aanwijzing van Fluvius Zenne-Dijle als 
distributienetbeheerder voor elektriciteit en aardgas voor het volledige grondgebied waarop 
beide distributienetbeheerders op 1 januari 2025 actief zullen zijn. Zij hebben beslist dit 
voorstel ter bekrachtiging door de vertegenwoordigers van de deelnemende gemeenten te 
agenderen op hun respectievelijke buitengewone algemene vergaderingen van 22 december 
2022.  

De VREG zal geïnformeerd worden over het standpunt dat de buitengewone algemene 
vergadering heeft ingenomen.  

Het zesde agendapunt omvat de realisatie van de partiële splitsing door overneming 
van de activiteit gas verbonden aan de Opdrachthoudende vereniging PBE van Fluvius 
Limburg naar Iverlek (Fluvius Zenne-Dijle).

Gelet op de uiteenzetting onder het punt van de structuurwijzigingen dienen de gemeenten 
Begijnendijk, Bekkevoort, Galmaarden, Geetbets, Glabbeek, Gooik, Herne, Holsbeek, 
Kortenaken, Landen, Linter, Lubbeek, Oud-Heverlee, Pepingen, Tielt-Winge en Zoutleeuw 
voor hun gehele grondgebied een keuze te maken omtrent de distributienetbeheerder voor 
zowel elektriciteit als gas. Daarom stellen de raad van bestuur van Fluvius Limburg en Iverlek 
voor een partiële splitsing door overneming te realiseren waarbij de activiteit gas verbonden 
aan de opdrachthoudende vereniging PBE (dewelke optreedt voor voornoemde gemeenten) 
overgedragen wordt aan de opdrachthoudende vereniging Iverlek.  Dit impliceert een 
uittreding voor de activiteit gas van de opdrachthoudende vereniging PBE uit Fluvius Limburg 
en een uitbreiding van de aansluiting met de activiteit gas van de 16 voormelde gemeenten 
bij de opdrachthoudende vereniging Iverlek (Fluvius Zenne-Dijle). Door deze partiële splitsing 
zullen de gemeenten Begijnendijk, Bekkevoort, Galmaarden, Geetbets, Glabbeek, Gooik, 
Herne, Holsbeek, Kortenaken, Landen, Linter, Lubbeek, Oud-Heverlee, Pepingen, Tielt-
Winge en Zoutleeuw de randvoorwaarden, zoals opgelegd in het artikel 4.1.1 van het 
Energiedecreet, kunnen respecteren.

Overeenkomstig het artikel 422 van het decreet van 22 december 2017 over het lokaal 
bestuur is, voor onder meer de opdrachthoudende verenigingen die overeenkomstig artikel 
4.1.1 van het Energiedecreet van 8 mei 2009 zijn aangewezen als distributienetbeheerder, 
uittreding ten gevolge van een gebiedsuitwisseling mogelijk als de gemeente en de betrokken 
opdrachthoudende verenigingen daarmee instemmen en afspraken hebben over de 
modaliteiten voor de uitvoering ervan.
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Noot
Tijdens de zitting van de gemeenteraad van 23 april 2019 werd Kristof Van Dingenen 
aangeduid als de vertegenwoordiger voor de algemene vergaderingen bij Iverlek en Mireille 
Colson als plaatsvervanger.

BESLUIT
Artikel 1: (agenda)
Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de buitengewone algemene vergadering van 
de opdrachthoudende vereniging Iverlek d.d. 22 december 2022:

1) Kennisneming en bespreking van de overeenkomst tussen Fluvius en Telenet inzake 
de realisatie van het datanetwerk van de toekomst in Vlaanderen (dossier 
Tramontana).
Zie de toelichtingsnota bij dit agendapunt alsook het agendapunt 2. 
Statutenwijzigingen, in het bijzonder de onderdelen 2.a, 2.b, 2.e, 2.f, 2.g, 2.i en 2.j 
ervan.

2) Goedkeuring van de statutenwijzigingen, meer in het bijzonder wat betreft:
a) Wijziging van het voorwerp;
b) Aanpassingen ingevolge het dossier Tramontana en de oprichting van NetCo BV 

en HoldCo bv van de bestaande artikelen 2bis, 3, 8, 9, 17, 25, 30 en 32 en de 
bijlagen 1, 1bis en 3 en het toevoegen van een nieuw artikel 37ter;

c) Aanpassingen ingevolge de structuurwijzigingen (partiële splitsingen en fusie) 
van de bestaande artikelen 1 (naamswijziging), 2bis, 5 (zetelwijziging), 8, 11, 12, 
25, 30, 35, 37 en 37ter en de bijlagen 1 en 1bis en het toevoegen van een 
nieuwe bijlage 2;

d) Aanpassingen ingevolge gewijzigde regelgeving en tekstuele correcties van de 
bestaande artikelen 2, 2bis, 3, 8, 9, 11, 17, 27, 30, 33 en 40 en de bijlagen 1bis 
en 3 en het schrappen van de bijlage 2;

e) Bijzonder verslag van de raad van bestuur opgesteld overeenkomstig artikel 6:87, 
tweede lid van het Wetboek van Vennootschappen en Verenigingen (WVV);

f) Bijzonder verslag van de commissaris opgesteld overeenkomstig artikel 6:87, 
tweede lid WVV; 

g) Verlenen van een machtiging aan de secretaris van de raad van bestuur met 
mogelijkheid van subdelegatie om de definitieve benaming van NetCo bv en 
HoldCo bv in de statuten in te schrijven;

h) Verlenen van een machtiging aan de secretaris van de raad van bestuur met 
mogelijkheid van subdelegatie om de statuten inclusief de bijlagen te 
coördineren;

i) Vaststelling van de opschortende voorwaarden met betrekking tot de 
statutenwijzigingen;

j) Verlenen van machtiging aan de raad van bestuur met mogelijkheid tot 
subdelegatie om de al dan niet vervulling van de opschortende voorwaarden die 
gelden met betrekking tot het agendapunt 2 vast te stellen.

3) Goedkeuring van de creatie per 1 januari 2023 van bijkomende aandelen Ae binnen 
de activiteit elektriciteit die per 1 januari 2023 zullen worden omgezet in aandelen 
Aek binnen de activiteit openbare elektronische-communicatienetwerken à rato van 
25 euro per aandeel.

4) Realisatie van een partiële splitsing door overneming overeenkomstig de artikelen 
12:8 en 12:59 en volgende WVV van de opdrachthoudende vereniging Fluvius 
Antwerpen (partieel te splitsen vereniging) om de activiteit aardgas met betrekking 
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tot de gemeenten Steenokkerzeel en Kampenhout over te brengen naar de 
opdrachthoudende vereniging Iverlek (overnemende vereniging):

a) Vaststelling van de in het splitsingsvoorstel opgenomen opschortende 
voorwaarden en tijdsbepaling.

b) Vaststelling van de omzetting per 1 januari 2025 van de aandelen Ae, Ag, Apt en 
Apg à rato van 25 euro per eigen vermogenswaarde voor de activiteiten 
elektriciteit, aardgas en Strategische Participaties (Publi-T en Publigas).

c) Kennisneming van het splitsingsvoorstel (art. 12:59 WVV), van het omstandig 
verslag van de raad van bestuur (art. 12:61 WVV) en van de commissaris (art. 
12:62 WVV) met betrekking tot het voorstel tot partiële splitsing door overneming 
en van eventuele belangrijke wijzigingen in activa en passiva van het vermogen 
(art. 12:63 WVV), met juridische, boekhoudkundige en fiscale uitwerking van de 
partiële splitsing per 1 januari 2025.
De deelnemers kunnen één maand voor de algemene vergadering op de zetel 
van Iverlek kennis nemen van het splitsingsvoorstel, voormelde verslagen en de 
overige stukken bedoeld in de artikelen 12:59, 12:61 en 12:62 WVV en kosteloos 
een kopie van deze stukken verkrijgen.

d) Goedkeuring van:
i) De partiële splitsing door overneming van de opdrachthoudende vereniging 

Fluvius Antwerpen (partieel te splitsen vereniging) om de activiteit aardgas met 
betrekking tot de gemeenten Steenokkerzeel en Kampenhout over te brengen 
naar de opdrachthoudende vereniging Iverlek (overnemende vereniging) 
omvattende alle activa en passiva en alle rechten en plichten, niets 
uitgezonderd, noch voorbehouden, en dit op basis van een balans afgesloten 
op 31 december 2021, met inwerkingtreding per 1 januari 2025 en dit op basis 
van de ruilverhouding (voorlopige) van de balans afgesloten op 31 december 
2021 en een definitieve ruilverhouding vastgesteld op de balans per 31 
december 2024.

ii)De overeenkomstige wijzigingen aan het eigen vermogen.
iii)De overeenkomstige wijzigingen aan het register van de deelnemers.

e) Aanvaarding van de uitbreiding van de aansluiting met de activiteit aardgas van 
de gemeenten Steenokkerzeel en Kampenhout vanaf 1 januari 2025.

f) Vaststelling van de noodzakelijke uitvoeringsmaatregelen en verlenen van de 
desbetreffende machtiging naar aanleiding van de besluitvorming omtrent de 
partiële splitsing en wijzigingen aan het eigen vermogen en inzonderheid 
verlening van machtiging aan de raad van bestuur met mogelijkheid tot 
subdelegatie om:
i) De al dan niet vervulling van de opschortende voorwaarden die gelden ten 

aanzien van de partiële splitsing zoals vermeld onder punt 4.a vast te stellen;
ii)De verwezenlijking van de partiële splitsing vast te stellen;
iii)Het overgedragen vermogen exact te beschrijven, en desgevallend de 

Algemene Administratie van de Patrimoniumdocumentatie vrij te stellen van het 
nemen van een ambtshalve inschrijving; 

iv) De definitieve ruilverhouding in het kader van de partiële splitsing vast te 
stellen op basis van de geactualiseerde netto actief-waarde van de partieel te 
splitsen vereniging en de overnemende vereniging per 31 december 2024, 
berekend volgens de principes vastgelegd in het partiële splitsingsvoorstel en 
de bijzondere verslagen over het partiële splitsingsvoorstel, dit na revisorale 
controle van de cijfers per 31 december 2024;

v)Daartoe alle akten en stukken te tekenen, woonplaats te kiezen en alles te 
doen wat nodig of nuttig kan zijn;

vi) Alle formaliteiten te vervullen met betrekking tot de neerlegging en publicatie 
van de beslissingen van de algemene vergadering en de uitvoering van de 
partiële splitsing in de meest brede zin.
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5) Realisatie van een fusie door overneming overeenkomstig de artikelen 12:24 en 
volgende WVV van de opdrachthoudende vereniging PBE (over te nemen 
vereniging) en de opdrachthoudende vereniging Iverlek (overnemende vereniging):

a) Vaststelling van de in het fusievoorstel opgenomen opschortende voorwaarden 
en tijdsbepaling.

b) Vaststelling van de omzetting per 1 januari 2025 van de aandelen Ae, Ag, Apt en 
Apg à rato van 25 euro per eigen eigenvermogenswaarde voor de activiteiten 
elektriciteit, aardgas en Strategische Participaties (Publi-T en Publigas).

c) Goedkeuring van de creatie per 1 januari 2025 van (i) de aandelen At binnen de 
activiteit openbare elektronische-communicatienetwerken à rato van 25 euro per 
aandeel en (ii) de winstbewijzen Ct binnen de activiteit openbare elektronische-
communicatienetwerken.

d) Kennisneming van het fusievoorstel (art. 12:24 WVV), van het omstandig verslag 
van de raad van bestuur (art. 12:25 WVV) en van de commissaris (art. 12:26 
WVV) met betrekking tot het voorstel tot fusie door overneming en van eventuele 
belangrijke wijzigingen in activa en passiva van het vermogen (art. 12:27 WVV), 
met juridische, boekhoudkundige en fiscale uitwerking van de fusie per 1 januari 
2025.
De deelnemers kunnen één maand voor de algemene vergadering op de zetel 
van Iverlek kennis nemen van het splitsingsvoorstel, voormelde verslagen en de 
overige stukken bedoeld in de artikelen 12:25, 12:26 en 12:27 WVV en kosteloos 
een kopie van deze stukken verkrijgen.

e) Goedkeuring van:
i) De fusie door overneming van de opdrachthoudende vereniging PBE (over te 

nemen vereniging) en de opdrachthoudende vereniging Iverlek (overnemende 
vereniging) omvattende alle activa en passiva en alle rechten en plichten, niets 
uitgezonderd, noch voorbehouden, en dit op basis van een balans afgesloten 
op 31 december 2021, met inwerkingtreding per 1 januari 2025 en dit op basis 
van de ruilverhouding (voorlopige) van de balans afgesloten op 31 december 
2021 en een definitieve ruilverhouding vastgesteld op de balans per 31 
december 2024.

ii)De overeenkomstige wijzigingen aan het eigen vermogen.
iii)De overeenkomstige wijzigingen aan het register van de deelnemers.

f) Aanvaarding van de toetreding/uitbreiding van de aansluiting van de gemeenten 
van de opdrachthoudende vereniging PBE vanaf 1 januari 2025.

g) Goedkeuring van de statuten van de opdrachthoudende vereniging Iverlek 
(daarin hernoemd tot Fluvius Zenne-Dijle).

h) Vaststelling van de noodzakelijke uitvoeringsmaatregelen en verlenen van de 
desbetreffende machtiging naar aanleiding van de besluitvorming omtrent de 
fusie en wijzigingen aan het eigen vermogen en inzonderheid verlening van 
machtiging aan de raad van bestuur met mogelijkheid tot subdelegatie om:
i) De al dan niet vervulling van de opschortende voorwaarden die gelden ten 

aanzien van de fusie zoals vermeld onder punt 5.a vast te stellen;
ii)De verwezenlijking van de fusie vast te stellen;
iii)Het overgedragen vermogen exact te beschrijven, en desgevallend de 

Algemene Administratie van de Patrimoniumdocumentatie vrij te stellen van het 
nemen van een ambtshalve inschrijving; 

iv) De definitieve ruilverhouding in het kader van de fusie vast te stellen op basis 
van de geactualiseerde netto actief-waarde van de over te nemen vereniging 
en de overnemende vereniging per 31 december 2024, berekend volgens de 
principes vastgelegd in het fusievoorstel en de bijzondere verslagen over het 
fusievoorstel, dit na revisorale controle van de cijfers per 31 december 2024;



20/36

v)Daartoe alle akten en stukken te tekenen, woonplaats te kiezen en alles te 
doen wat nodig of nuttig kan zijn;

vi) Alle formaliteiten te vervullen met betrekking tot de neerlegging en publicatie 
van de beslissingen van de algemene vergadering en de uitvoering van de 
fusie in de meest brede zin.

6) Realisatie van een partiële splitsing door overneming overeenkomstig de artikelen 
12:8 en 12:59 en volgende WVV van de opdrachthoudende vereniging Fluvius 
Limburg (partieel te splitsen vereniging) om de activiteit aardgas verbonden aan de 
opdrachthoudende vereniging PBE (dewelke voor deze activiteit optreedt namens de 
gemeenten Begijnendijk, Bekkevoort, Galmaarden, Geetbets, Glabbeek, Gooik, 
Herne, Holsbeek, Kortenaken, Landen, Linter, Lubbeek, Oud-Heverlee, Pepingen, 
Tielt-Winge en Zoutleeuw), dewelke zij heeft toevertrouwd aan Fluvius Limburg, over 
te brengen naar de opdrachthoudende vereniging Iverlek (Fluvius Zenne-Dijle) 
(overnemende vereniging):

a) Vaststelling van de in het splitsingsvoorstel opgenomen opschortende 
voorwaarden en tijdsbepaling.

b) Vaststelling van de omzetting per 1 januari 2025 van de aandelen Ae, Ag, Apt en 
Apg à rato van 25 euro per eigen eigenvermogenswaarde voor de activiteiten 
elektriciteit, aardgas en Strategische Participaties (Publi-T en Publigas).

c) Kennisneming van het splitsingsvoorstel (art. 12:59 WVV), van het omstandig 
verslag van de raad van bestuur (art. 12:61 WVV) en van de commissaris (art. 
12:62 WVV) met betrekking tot het voorstel tot partiële splitsing door overneming 
en van eventuele belangrijke wijzigingen in activa en passiva van het vermogen 
(art. 12:63 WVV), met juridische, boekhoudkundige en fiscale uitwerking van de 
partiële splitsing per 1 januari 2025.
De deelnemers kunnen één maand voor de algemene vergadering op de zetel 
van Iverlek kennis nemen van het splitsingsvoorstel, voormelde verslagen en de 
overige stukken bedoeld in de artikelen 12:59, 12:61 en 12:62 WVV en kosteloos 
een kopie van deze stukken verkrijgen.

d) Goedkeuring van:
i) De partiële splitsing door overneming van de Opdrachthoudende vereniging 

Fluvius Limburg (partieel te splitsen vereniging) om de activiteit aardgas 
verbonden aan de Opdrachthoudende vereniging PBE (dewelke voor deze 
activiteit optreedt namens de gemeenten Begijnendijk, Bekkevoort, 
Galmaarden, Geetbets, Glabbeek, Gooik, Herne, Holsbeek, Kortenaken, 
Landen, Linter, Lubbeek, Oud-Heverlee, Pepingen, Tielt-Winge en Zoutleeuw), 
dewelke zij heeft toevertrouwd aan Fluvius Limburg, over te brengen naar de 
Opdrachthoudende vereniging Iverlek (Fluvius Zenne-Dijle) (overnemende 
vereniging) omvattende alle activa en passiva en alle rechten en plichten, niets 
uitgezonderd, noch voorbehouden, en dit op basis van een balans afgesloten 
op 31 december 2021, met inwerkingtreding per 1 januari 2025 en dit op basis 
van de ruilverhouding (voorlopige) van de balans afgesloten op 31 december 
2021 en een definitieve ruilverhouding vastgesteld op de balans per 31 
december 2024.

ii)De overeenkomstige wijzigingen aan het eigen vermogen.
iii)De overeenkomstige wijzigingen aan het register van de deelnemers.

e) Aanvaarding van de uitbreiding van hun aansluiting met de activiteit aardgas van 
de gemeenten Begijnendijk, Bekkevoort, Galmaarden, Geetbets, Glabbeek, 
Gooik, Herne, Holsbeek, Kortenaken, Landen, Linter, Lubbeek, Oud-Heverlee, 
Pepingen, Tielt-Winge en Zoutleeuw vanaf 1 januari 2025.

f) Vaststelling van de noodzakelijke uitvoeringsmaatregelen en verlenen van de 
desbetreffende machtiging naar aanleiding van de besluitvorming omtrent de 
partiële splitsing en wijzigingen aan het eigen vermogen en inzonderheid 
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verlening van machtiging aan de raad van bestuur met mogelijkheid tot 
subdelegatie om:
i) De al dan niet vervulling van de opschortende voorwaarden die gelden ten 

aanzien van de partiële splitsing zoals vermeld onder punt 6.a vast te stellen;
ii)De verwezenlijking van de partiële splitsing vast te stellen;
iii)Het overgedragen vermogen exact te beschrijven, en desgevallend de 

Algemene Administratie van de Patrimoniumdocumentatie vrij te stellen van het 
nemen van een ambtshalve inschrijving; 

iv) De definitieve ruilverhouding in het kader van de partiële splitsing vast te 
stellen op basis van de geactualiseerde netto actief-waarde van de partieel te 
splitsen vereniging en de overnemende vereniging per 31 december 2024, 
berekend volgens de principes vastgelegd in het partiële splitsingsvoorstel en 
de bijzondere verslagen over het partiële splitsingsvoorstel, dit na revisorale 
controle van de cijfers per 31 december 2024;

v)Daartoe alle akten en stukken te tekenen, woonplaats te kiezen en alles te 
doen wat nodig of nuttig kan zijn;

vi) Alle formaliteiten te vervullen met betrekking tot de neerlegging en publicatie 
van de beslissingen van de algemene vergadering en de uitvoering van de 
partiële splitsing in de meest brede zin.

7) Verlenen van machtiging aan de secretaris van de raad van bestuur met de 
mogelijkheid tot subdelegatie voor de opmaak en finalisering van de nodige 
documenten en afhandeling van de formaliteiten met betrekking tot de agendapunten 
2, 3, 4, 5 en 6 te actualiseren en te finaliseren, en om de beslissingen genomen in de 
agendapunten 2, 3, 4, 5, 6, 9, 10 en 11 bij authentieke akte te doen vaststellen.

8) Bespreking in het kader van artikel 432 van het decreet over het lokaal bestuur van 
de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2023 alsook 
van de door de raad van bestuur opgestelde begroting 2023.

9) Vaststelling van de uitkering overeenkomstig artikel 6:114 en volgende WVV.

10) (Neven)activiteiten – Aanvaarding wijziging deelnemerschap.

11) Statutaire benoemingen.

12) Statutaire mededelingen.

Artikel 2: (dossier Tramontana)
Zijn goedkeuring te hechten aan de voorgestelde statutenwijzigingen van Iverlek aangaande 
het dossier Tramontana, met inbegrip van de voorgestelde wijziging van het voorwerp, wat 
impliceert dat de stad/gemeente geacht wordt aangesloten te zijn bij Iverlek voor de activiteit 
openbare elektronische-communicatienetwerken.  Door deze goedkeuring verricht de 
gemeente haar beheersoverdracht met betrekking tot de activiteit openbare elektronische-
communicatienetwerken (het aanleggen, exploiteren en het beschikbaar stellen van openbare 
elektronische-communicatienetwerken en installaties alsook voor het vervoer van signalen 
langs deze elektronische-communicatienetwerken in het kader van het voorwerp van de 
opdrachthoudende vereniging) alsook de hiermee gepaard gaande inbreng overeenkomstig 
artikel 9 van de statuten.

Deze uitbreiding van de aansluiting van de gemeente tot de activiteit openbare elektronische-
communicatienetwerken bij de opdrachthoudende verenging Iverlek zal ter aanvaarding 
worden voorgelegd aan de buitengewone algemene vergadering.
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De gemeente zal na aanvaarding door de buitengewone algemene vergadering worden 
uitgenodigd om één aandeel Ak te onderschrijven ter waarde van 25 euro.
Deze wijzigingen treden in werking op 1 januari 2023 onder de opschortende voorwaarde van 
de effectieve realisatie van het dossier Tramontana met het operationeel zijn van HoldCo en 
NetCo (cf. het inbrengverslag).

Artikel 3: (dossier Tramontana)
Ingevolge de beslissing genomen in de artikelen 1 en 2 wordt de activiteit zoals omschreven 
in 3.A.2 van de statuten toevertrouwd aan de opdrachthoudende vereniging Iverlek die – door 
middel van haar exploitatiemaatschappij Fluvius System Operator cv – hiervoor een beroep 
zal doen op haar dochtervennootschap NetCo, wat mogelijk is overeenkomstig artikel 3.B van 
de statuten.  

Artikel 4: (structuurwijzigingen)
Zijn goedkeuring te hechten aan de voorgestelde statutenwijzigingen van Iverlek met 
betrekking tot de structuurwijzigingen, met inbegrip van de voorgestelde wijziging van de zetel 
en de naamswijziging. 
Deze wijzigingen treden in werking op 1 januari 2025 onder de opschortende voorwaarde van 
de effectieve realisatie van alle hiermee verband houdende partiële splitsingen en van het 
fusievoorstel en voor wat het synthetisch dividend betreft tevens onder de opschortende 
voorwaarde van gunstige beslissing van de dienst voorafgaande beslissingen in fiscale zaken 
(Ruling) van de FOD Financiën m.b.t. de oorsprong van het synthetisch dividend, nl. door 
verkoop van aandelen aan Telenet.

Artikel 5: (overige wijzigingen)
Zijn goedkeuring te hechten aan de voorgestelde statutenwijzigingen van Iverlek met 
betrekking tot de overige wijzigingen, met inbegrip van de voorgestelde wijziging van het 
voorwerp.

Deze wijzigingen treden in werking op 1 januari 2022 met uitzondering van de wijziging in 
artikel 30 punt 4b en de bijlage 2 die van toepassing blijven tot en met 31 december 2022.

Artikel 6: (partiële splitsing door overneming van Fluvius Antwerpen naar Iverlek voor 
de activiteit gas van de gemeenten Steenokkerzeel en Kampenhout)
Zijn goedkeuring te hechten aan het voorstel van partiële splitsing Fluvius Antwerpen / Iverlek 
door overneming inzake de overgang van Fluvius Antwerpen naar Iverlek van de activiteit gas 
verbonden aan de uittredende gemeenten Kampenhout en Steenokkerzeel.

De algemene vergadering in buitengewone zitting van Iverlek wordt verzocht de toetreding 
voor de activiteit gas van de gemeenten Kampenhout en Steenokkerzeel te willen 
aanvaarden.

Artikel 7: (fusie door overneming van PBE door Iverlek met naamswijziging in Fluvius 
Zenne-Dijle)

● Zijn goedkeuring te hechten aan het voorstel tot fusie door overneming van de 
opdrachthoudende vereniging PBE door de opdrachthoudende vereniging Iverlek met 
naamswijziging in Fluvius Zenne-Dijle, overeenkomstig het fusievoorstel, waarbij voor 
PBE op 1 januari 2025 de algeheelheid van haar vermogen, omvattende alle activa 
en passiva en alle rechten en plichten, niets uitgezonderd, noch voorbehouden, 
overgedragen wordt aan Iverlek, en eveneens zijn goedkeuring te hechten aan de 
voorgestelde ontwerpstatuten van de gefuseerde distributienetbeheerder ‘Iverlek met 
naamswijziging in Fluvius Zenne-Dijle’, onder de opschortende voorwaarden zoals 
opgenomen in het fusievoorstel.
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● De algemene vergadering in buitengewone zitting van Iverlek wordt verzocht de 
toetreding/uitbreiding van de aansluiting van de steden/gemeenten van de 
(voormalige) opdrachthoudende vereniging PBE vanaf 1 januari 2025 te willen 
aanvaarden.

● Zijn goedkeuring te hechten aan de voorgestelde aanwijziging door de VREG van de 
fusie-distributienetbeheerder Fluvius Zenne-Dijle als distributienetbeheerder 
elektriciteit en aardgas voor het volledige grondgebied waarop PBE en Iverlek actief 
zullen zijn per 1 januari 2025, na de realisatie van de partiële splitsingen van de 
gemeenten Kampenhout, Steenokkerzeel en de actviteit gas verbonden aan de 
opdrachthoudende vereniging PBE van Fluvius Limburg naar Iverlek.

Artikel 8: (partiële splitsing door overneming van Fluvius Limburg naar Iverlek voor de 
activiteit gas verbonden aan de opdrachthoudende vereniging PBE)
Zijn goedkeuring te hechten aan het voorstel van partiële splitsing Fluvius Limburg / Iverlek 
door overneming inzake de overgang van de activiteit gas verbonden aan de 
opdrachthoudende vereniging PBE (dewelke optreedt namens de gemeenten Begijnendijk, 
Bekkevoort, Galmaarden, Geetbets, Glabbeek, Gooik, Herne, Holsbeek, Kortenaken, Landen, 
Linter, Lubbeek, Oud-Heverlee, Pepingen, Tielt-Winge en Zoutleeuw) van Fluvius Limburg 
naar Iverlek (Fluvius Zenne-Dijle).

De algemene vergadering in buitengewone zitting van Iverlek wordt verzocht de uitbreiding 
van de aansluiting voor de activiteit gas van de gemeenten Begijnendijk, Bekkevoort, 
Galmaarden, Geetbets, Glabbeek, Gooik, Herne, Holsbeek, Kortenaken, Landen, Linter, 
Lubbeek, Oud-Heverlee, Pepingen, Tielt-Winge en Zoutleeuw te willen aanvaarden.

Artikel 9:
De betrokken opdrachthoudende verenigingen te verzoeken om de nodige bestuurlijke en 
vennootschapsrechtelijke acties te ondernemen om uitvoering te kunnen geven aan 
bovenstaande beslissingen van deze gemeenteraad.

Artikel 10:
De vertegenwoordiger van de stad/gemeente die zal deelnemen aan de buitengewone 
algemene vergadering van de opdrachthoudende vereniging Iverlek op 22 december 2022 (of 
iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen zijn/haar 
stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden 
inzake voormelde artikelen 1 tot en met 9 van onderhavige gemeenteraadsbeslissing.

Artikel 11:
Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende 
vereniging Iverlek, ter attentie van het secretariaat, (in pdf-versie), uitsluitend op het e-
mailadres vennootschapssecretariaat@fluvius.be.

SECRETARIAAT

6. toegevoegd agendapunt voorzitter - Spreekmoment gemeenteraad: rapportering

Situering
Vraag van raadslid Ronny Korthout tijdens de raad van 26 september 2022 om een overzicht 
te krijgen van de gestelde vragen tijdens het spreekmoment sinds september 2019 (start 
spreekmoment) en het gevolg daaraan gegeven. 

Wettelijke gronden

mailto:vennootschapssecretariaat@fluvius.be
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Huishoudelijk reglement gemeenteraad 

Toelichting en advies
Een overzicht van de gestelde vragen en de gevolggeving: 

Spreekmoment gemeenteraad van 30 september 2019 (eerste spreekmoment)

Eerste vraag

Situatie verkeersveiligheid Hooilaar

Verzonden: dinsdag 27 augustus 2019 14:10
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: aanvraag tot spreekmoment gemeenteraad Herselt.

Goeiedag Meneer Anthonis,
ik zou graag persoonlijk de situatie in Hooilaar willen komen voorstellen.
De vorige legislatuur heeft wel iets gedaan maar dat helpt eigenlijk helemaal niet.
Wij zijn hier komen wonen omdat het een 50 km/h straat is, maar niets is minder waar.
Ik zou graag langskomen om constructief iets te doen aan dit euvel.
Tijdens de vakantie is het dan nog wat rustiger.  volgende week september.... ik heb al schrik 
dat in onze -normaal rustige straat- het weer een wedstrijd tegen de klok wordt.

Kunt u ervoor zorgen dat ik aan het woord kan geraken.  
Ik zou hier terug graag wonen...   

…
Opvolging: 
Er gebeurden metingen en tellingen op Hooilaar en er werd een verkeerskussen 
geplaatst. Sindsdien geen meldingen meer ontvangen. 

Tweede vraag

Verschillende vragen van een tweede burger

Verzonden: woensdag 11 september 2019 11:38
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: Vragenuurtje

Geachte heer voorzitter gemeenteraad,
Beste Milo,

Ik heb enkele vragen die ik zou willen stellen aan de gemeenteraadsleden op het 
vragenuurtje van de raad van 30 september 2019.

Welke normen worden gehanteerd om een knip op een weg in Herselt te verantwoorden?  En 
wie bepaalt die normen? Klopt het dat de gemeenteraad ook overweegt om de Visputstraat in 
Blauwberg te knippen?
Bestaat er een ECB attest voor het zusterhuis?  Wie gaat de renovatie realiseren?  Aan welke 
EPC normen gaat deze renovatie dienen te beantwoorden?  Heeft de gemeente geen 
voorbeeldfunctie naar klimaat- en milieunormen toe bij deze renovatie en hoe gaat ze die 
realiseren?



25/36

Hoe wordt de overlast aangepakt betreffende lawaaioverlast en drugs gerelateerde 
problemen?
Is er een gemeentelijk plan om de verkeersoverlast in het centrum te verminderen?  Wat is de 
planning om een ring rond Herselt te realiseren.

Opvolging:
Verkeersoverlast: dit wordt in het gemeentelijk mobiliteitsplan opgenomen, en ook 
meegenomen in het mobiliteitsplan Zuiderkempen. 
Knip: via de verkeerscommissie werden verschillende alternatieven afgewogen en 
werd de meest effectieve gekozen, met de bedoeling deze te evalueren na een aantal 
maanden. De verkeersproblematiek werd ook met de provincie opgenomen. 
Renovatiedossier: dit zal de gemeente opnemen. 
Overlast: dit is een bevoegdheid van de politie, en wordt daar ook opgevolgd. 

Volledigheidshalve: er waren ook een drietal aanvragen van inwoners die niet werden 
weerhouden voor het spreekmoment, omdat het individuele vragen betrof met betrekking tot 
individuele dossiers. Al deze mensen werden doorverwezen naar de bevoegde diensten of de 
bevoegde uitvoerende mandatarissen.

Louter exemplarisch één voorbeeld van niet agendering op het spreekmoment:

Verzonden: donderdag 19 september 2019 16:02
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: Spreekmoment

Goedendag,

Voor het spreekmoment van de gemeente Herselt heb ik het volgende vraagstuk:

In het kader van de Model Shift wordt gepromoot om alternatieve vervoersmiddelen te nemen 
buiten de gebruikelijke auto. Vanuit Blauberg zijn er verschillende opties:
- Met de bus naar Aarschot om dan met de trein naar het werk te gaan, waarbij er enkel 's 
ochtends en 's avonds een bus is speciaal voor scholieren en niet geënt op werknemers.
- Met de auto naar Herselt, daar de bus nemen naar Aarschot om met de trein verder te gaan. 
Helaas mag er maximaal 8 uur geparkeerd worden op het dorpsplein.
- Met de auto naar Aarschot, daar de trein nemen naar het werk. Daar moet dan wel 
parkeerkosten bij gerekend worden.

De alternatieven betekenen voor mij een verlenging van de reistijd en dus een aanslag op 
mijn vrije tijd. Welke initiatieven zijn/worden bekeken om mee te kunnen doen aan de Modal 
Shift?

…

Antwoord voorzitter van de raad:

Goede morgen Mijnheer…

Uw vraag m.b.t. “modal shift” heb ik goed ontvangen.
Deze komt m.i. echter niet in aanmerking voor het spreekmoment voor burgers zoals voorzien 
in het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad.
De voorwaarde is immers dat het aangekaarte onderwerp een gemeentelijke aangelegenheid 
moet zijn en geen persoonlijk dossier.
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Een wijziging van de modal split tussen verschillende vervoersmodaliteiten is een 
persoonlijke keuze, gegeven de mogelijkheden die het openbaar vervoer biedt én de 
individuele mogelijkheden die een inwoner van onze gemeente ter beschikking heeft.
De impact van een gemeente op de trajecten openbaar vervoer zijn zeer beperkt.
Maar hoe dan ook: ik stel voor dat ik uw vraag wel voorleg aan onze schepen van mobiliteit 
Raf Vangenechten en de op dit onderwerp betrokken diensten?
Mogelijk komen zij tot suggesties?
Wij laten u hoe dan ook nog bericht.

Hopend u met deze benadering van dienst te zijn geweest,

…

Milo Anthonis  | Voorzitter Gemeenteraad en Raad voor Maatschappelijk Welzijn 
Gemeentebestuur Herselt
Kerkstraat 1
2230 Herselt

Spreekmoment gemeenteraad van 21 oktober 2019

Toelichting door onze kinderklimaatambassadeur Nell Verbraeken van de 'Toekomststoel' 
(die symbool staat voor de klimaatwensen van onze Kempische jongeren).  

Kinderklimaatambassadeurs  willen onze volwassenen overtuigen van de noodzakelijke 
aandacht voor het klimaat en willen uiteraard ook voor hun leeftijdsgenoten een voorbeeld 
zijn.

Spreekmoment gemeenteraad van 25 november 2019

Verzonden: woensdag 13 november 2019 20:24
Onderwerp: Aanvraag spreekmoment gemeenteraad van 25 november 2019

Milo,
In naam van de buurt Diestsebaan en Heistraten hadden wij graag gebruik gemaakt van de 5 
minuten spreekmoment voor de volgende gemeenteraad.
Het betreft het aankaarten van problemen (bomenhinder) die de buurt ondervindt.
Het is een blijvend probleem dat in het verleden reeds voorgelegd aan de vrederechter 
werd  de buurt in naam van André Sterckx en Jos Verbeeck (Afschrift  uitspraak in bijlage) De 
vrederechter wenst toen geen uitspraak te doen omdat  de wet slechts 15 dagen vroeger 
verandert werd in verband met plaats bezoek.
Hij kon  geen uitspraak doen omdat hij geen plaats bezoek mocht doen. Achteraf vermelde de 
gemeente dat in haar briefwisseling als zijnde in het gelijk gesteld.  Achteraf bij een gratis 
mogelijkheid tot uitspraak van een vrederechter voor een TV programma wenste zij niet mee 
te werken.
Er werd een procesverbaal opgesteld door schade opgelopen door afvallende takken op zijn 
voertuig door Rooseemaryn Kris (copie in bijlage
Er werd al een boom gemerkt voor verwijdering.
Er werd een controle gevraagd voor een overhellende boom die reeds boomschors verliest 
en waarvan wortels verwijdert werden. Tot hiertoe was en is er geen enkele reactie van de 
gemeentediensten.
Een reden voor ons om een bestaand dossier te heropenen in naam van de buurt.
Met vriendelijke groeten,
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…

Opvolging:
De gezondheid en vitaliteit van de bomen werd door een gespecialiseerde firma 
nagekeken. Op regelmatige basis worden deze bomen gecontroleerd, en gesnoeid 
door een gespecialiseerde firma. 

In dit dossier werd getracht tot een verzoening te komen met de buren voor de 
vrederechter. De gemeente stelde een deskundige aan, en de bomen werden volgens 
dit verslag gesnoeid, met inspraak van de buurt. De afgesproken werkzaamheden 
werden in overleg met de buurt in september 2022 uitgevoerd.  

Spreekmoment gemeenteraad van 16 december 2019

Eerste vraag

Verzonden: maandag 2 december 2019 21:29
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: Spreekmoment
 
Beste Milo,
 
Wij hebben een paar vragen die wij graag zouden voorbrengen op het spreekmoment van de 
gemeenteraad.
  
Het fietspad langs de Berglaan dat onveilig aan het worden is.
Oorzaak hiervan zijn de bomen waarvan de wortels het asfalt omhoog wroeten.
Is er misschien een ander alternatief hiervoor? 
De rijvakken langs de kant van de bomen die op verschillende plaatsen omhoog gekomen 
zijn.
Oorzaak hiervan zijn eveneens de wortels van de bomen.
Wij vragen hiervoor de medewerking van het gemeentebestuur voor wat mogelijk is.

Met vriendelijke groeten,

Opvolging:
Berglaan: het gaat om breed wortelende bomen - een minder goede keuze bij de 
aanplant gemaakt. De wortels werden gefreesd, en zullen opnieuw gefreesd worden. 
Daarnaast zal het asfalt plaatselijk worden hersteld. 
Er werd een plan bestaande toestand opgemeten en uitgetekend, en twee alternatieve 
inrichtingswijzen. Volgende stap is een bewonersvergadering met de inwoners. 

Tweede vraag

Verzonden: woensdag 11 december 2019 9:30
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: Vragen en voorstellen.

Beste Milo,

Voor het sprekershalfuurtje voor de gemeenteraad van 16/12/19 heb ik volgende voorstel en 
vragen:
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Voorstel: Er loopt een prachtige fiets- en wandelweg langs de Grote Nete vanaf het 
politiekantoor Zuiderkempen tot 500m voor de kruising met de Herentalsesteenweg aan de 
Snepkens, genaamd Broekstraat.  Deze buigt op die plaats af naar Zoerle dorp.  Ik stel voor 
om dit verharde pad door te trekken langs de Grote Nete tot aan het fietspad op de oude 
spoorbedding Herentals-Aarschot.  Dit traject loopt over het grondgebied Hulshout, Herselt en 
Westerlo.  Zou het mogelijk zijn om met de zustergemeenten en in onderling overleg dit 
verharde pad te realiseren?
Vraag: Werken Blauwbergsteenweg:  Zou het mogelijk zijn bij toekomstige werken meer 
rekening te houden met het comfort van de eigen bevolking dan met het comfort van de 
aannemer.  Aan Blauwbergsteenweg kon, na de kruising aan Veerlepad, gewerkt worden met 
beurtelings verkeer op één wegvak begeleid  door verkeerslichten.  Zelfs in ’t weekend werd 
de weg nodeloos afgesloten, gewoon door het plaatsen van een graafmachine.  Dit voelde 
een beetje aan als pesterij.
Vraag: Er verscheen in de krant een artikel over de verkeersproblematiek in de 
Zuiderkempen.  Er zou een grote studie plaats vinden om te onderzoeken welke oplossingen 
hieraan kunnen worden gegeven.  Welk standpunt neemt het gemeentebestuur hierover in 
met betrekking van de grote ring rond Herselt centrum.  Wie gaat deze studie opvolgen en 
gaat de bevolking regelmatig over informeren over de vorderingen ervan.
…

Opvolging:
De bermen / kanten van de Grote Nete vallen onder het beheer van Waterwegen en 
Zeekanaal. 
Verkeer: dit wordt opgenomen in het gemeentelijk mobiliteitsplan, en het 
mobiliteitsplan Zuiderkempen.

Spreekmoment gemeenteraad van 27 januari 2020

Verzonden: zondag 19 januari 2020 15:39
Aan: Milo Anthonis
Onderwerp: Vragenuurtje / spreekmoment 27/01/2019

Beste,

Ik zou gebruik willen maken van het spreekmoment voor de gemeenteraad van 27/01/2019 
aanstaande.

Hieronder mijn vraag voor mevrouw Colson, schepen bevoegd voor klimaat.

Herselt verbindt zich ertoe om de CO2 uitstoot tegen 2030 met 40% te verminderen. Dat is 
een nobel engagement. Zoiets kan echter alleen maar lukken als er een duidelijke planning is 
om dat te realiseren.
Daarom heb ik volgende vragen voor de bevoegde schepen en ook voor de burgemeester die 
dit engagement in naam van heel de gemeente aangaat:
1. Wat waren de resultaten van het vorige burgemeesterconvenant? Zijn de doelstellingen 
daarvan gehaald?
2. Wanneer gaat er een duidelijk plan voorliggen voor het nieuwe engagement?
3. Hoe gaat het bestuur dat plan opstellen? Gaat het hier inspraak en informatie voor de 
burgers organiseren?

…
Opvolging:
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De doelstellingen werden niet gehaald - en zullen ook zeer moeilijk te behalen zijn, 
aangezien een groot deel van de verlaging moet gerealiseerd worden bij de gezinnen 
(gezien hun procentuele grote aandeel in de uitstoot). 
Stand van zaken Kempen 2030: klimaatactieplan is in opmaak en werd in september 
2021 gefinaliseerd en goedgekeurd door de gemeenteraad. 
Participatie gebeurt via de werkgroep duurzaamheid. 

Spreekmoment gemeenteraad van maart 2020

Gelet op de coronacrisis werd in maart geen gemeenteraad gehouden.

Wel werd op 3 maart 2020 een aanvraag gericht aan de voorzitter van de raad als volgt:

Geachte Voorzitter,

Op het spreekmoment van maart zou ik de volgende vraag willen voorleggen :

Momenteel zijn de marter en de vos in Vlaanderen beschermde diersoorten.
Als bewoner van het platteland in Herselt stel ik vast dat kwetsbare dieren zoals kippen niet 
beschermd zijn tegen deze beschermde diersoorten.
Momenteel is het zelf zo dat kippen over dag worden geroofd uit hun hok. Dit wijst erop dat 
vossen en marters niet langer kunnen leven van de dieren die ze in de vrije natuur aantreffen.
Het openen van een verantwoorde jacht is dan m.i. ook wenselijk.
Bovendien kunnen houders van kippen preventief genieten van apparatuur die vossen en 
marters afschrikt.
Ik zal dat heel kort aantonen op het spreekmoment.
Deze toestellen zijn bovendien gesubsidieerd via Europese subsidies.
Beide luiken : verantwoorde bestrijding en preventie zou ik dus willen aankaarten op de raad 
van 30 maart e.k.

Mijn vraag is dus :welk standpunt neemt het college en de meerderheid aan ten aanzien van 
mijn voorstel ?

De vraag van deze burger voor het spreekmoment werd geagendeerd op het spreekmoment 
van juni 2020.
Zie verder.

Spreekmoment april en mei 2020 digitale raden zonder spreekmoment

Spreekmoment gemeenteraad van juni 2020

Eerste vraag

Aanvraag bij mail van 3 maart j.l. (omwille van corona uitgesteld – zie hoger):

Aan de Voorzitter Gemeenteraad

Geachte Voorzitter,

Op het spreekmoment van maart zou ik de volgende vraag willen voorleggen :
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Momenteel zijn de marter en de vos in Vlaanderen beschermde diersoorten.
Als bewoner van het platteland in Herselt stel ik vast dat kwetsbare dieren zoals kippen niet 
beschermd zijn tegen deze beschermde diersoorten.
Momenteel is het zelf zo dat kippen over dag worden geroofd uit hun hok. Dit wijst erop dat 
vossen en marters niet langer kunnen leven van de dieren die ze in de vrije natuur aantreffen.
Het openen van een verantwoorde jacht is dan m.i. ook wenselijk.
Bovendien kunnen houders van kippen preventief genieten van apparatuur die vossen en 
marters afschrikt.
Ik zal dat heel kort aantonen op het spreekmoment.
Deze toestellen zijn bovendien gesubsidieerd via Europese subsidies.
Beide luiken : verantwoorde bestrijding en preventie zou ik dus willen aankaarten op de raad 
van 30 maart e.k.

Mijn vraag is dus :welk standpunt neemt het college en de meerderheid aan ten aanzien van 
mijn voorstel ?

…
Opvolging:
Vossen en marters: Een zeer uitgebreide toelichting werd ter zitting bezorgd, en aan de 
vraagsteller overgemaakt. De informatie is terug te vinden op de gemeentelijke 
website. Wat de vossen en marters betreft, zijn vossen bejaagbare dieren die onder 
jachtbesluit vallen. Marters zijn een niet-bejaagbare soort. 
De beslissing over dat er op mag gejaagd worden, ligt niet bij de gemeente, maar moet 
worden doorverwezen naar agentschap natuur en bos. 
https://www.natuurenbos.be/sites/default/files/inserted-
files/natuur_als_goede_buur.pdf
Ook maatregelen, tips en meer informatie over de subsidies (enkel voor veehouders 
die in risico gebied voor de wolf zitten) werden bezorgd. 

Tweede vraag (via mail van 22 juni ’20):

Geachte,
Beste Milo,
 
Graag had ik enkele vragen gesteld op de gemeenteraad van 29/6/2020.
Ik had graag de motivatie gekend van de snelheidsbeperking tot 30km/u op het Veerlepad en 
waarom daar wel en op de vele andere kleine wegen met even gevaarlijke bochten in de 
gemeente niet.
Veiligheid aan de scholen: de kleuter en lagere school op de Vest.  Op het ogenblik dat de 
school uit is, komen de gemeentewerklieden binnengereden met hun camionetten, 
vrachtwagens en machines.  Dit vormt een gevaarlijke mix waarover nog niet is 
gedebatteerd.  Anderzijds kan de vraag worden gesteld of het wel nog geoorloofd is dat een 
gemeentelijke werkplaats zich in het centrum van de gemeente bevindt.  Ons bedrijf “Rens 
bvba” diende in 2000 weg te gaan uit het centrum.  Moet de gemeente haar beleid op dat vlak 
niet voor haar eigen “bedrijf” eveneens respecteren.
Het zusterhuis: Eerst ging de zusterwoning gerenoveerd en aangepast worden om het 
jeugdhuis in onder te brengen.  Dan werd het blijkbaar te duur om deze werken uit te voeren. 
Nu verneem ik dat het zou worden afgebroken en als specifiek jeugdhuis terug worden 
opgebouwd.  Waarom niet het oorspronkelijk idee van integratie op het domein van de Mixx 
terug opnemen?  Zeker niet duurder en geïntegreerd in een omgeving van cultuur, sport en 
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ontspanning met een sociale controle.  Luidere muziek en feesten zal daar veel minder storen 
dan aan een woonwijk.

Opvolging:
Snelheidsbeperking: Globale aanpak wordt opgenomen in het mobiliteitsplan. 
Specifiek voor de vermelde straat is dat dit een verbindingsweg is die het provinciaal 
groendomein doorkruist. Na evaluatie van de knip werden opnieuw verschillende 
alternatieven overwogen in overleg met de verkeerscommissie. De provincie 
engageerde zich het dossier op te nemen. 
Scholen: stilstaan en parkeren werd ingevoerd. Er zal volgend schooljaar opnieuw een 
participatiemoment met de directies van de verschillende scholen worden ingelast ikv 
de veilige schoolomgevingen. 
Zusterhuis: er werden keuzes gemaakt op basis van de voorliggende informatie. Het 
voorstel dat voorlag aan de Mixx bood onvoldoende privacy en tuinruimte, en er werd 
geen alternatief aangeboden. Overleg met de mensen van de Choke leidde tot de 
oplossing van het Zusterhuis, tijdelijk, tot in afwachting van de nieuwbouw. 
 

Derde vraag

Ingediend op 25 juni 2020

Beste Voorzitter,
Ik ben een trotse inwoner van Herselt, de groene gemeente!
Eén van de zaken wat Herselt zo uniek maakt, zijn haar mooie natuurgebieden met uitgebreid
wandel- en fietsnetwerk. Er is over de jaren heen al veel verbeterd wat betreft de aanleg en 
onderhoud van fietspaden in én rond Herselt. Zelf ben ik een fervente fietser, zowel recreatief 
als voor mijn woon-werkverkeer.
Op mijn dagelijkse route is er echter is er één plek waar ik me onveilig voel en steeds hoop 
dat ik hier de grond niet zal kussen! Concreet betreft het de fietspaden aan de 
Molenberg/Wolfsdonksesteenweg zowel naar als weg van het centrum (zie kaart). Het oude
fiets/voetpad is nog aangelegd in betontegels die zeer onregelmatig liggen. Zo zijn er zelfs 
tegels die loskomen… Ook voor de ouderen in Herselt is dit een zeer gevaarlijk voetpad.
Mijn vraag hierbij is of het gemeentebestuur van Herselt op korte termijn werk kan maken van 
de (her)aanleg van het fietspad in deze zone. Op deze manier verhoogt men hier de 
veiligheid, maar ook de aantrekkelijkheid van het fietsen.
Om de fietsinfrastructuur te bekostigen, zou het een idee kunnen zijn om een klein 
percentage van de winst van de wielerwedstrijden in de regio Herselt hiervoor aan te wenden.
Met vriendelijke groeten,

…

Opvolging:

Fietsinfrastructuur: Wolfsdonksesteenweg wordt uitgevoerd in 2023, na de werken op 
de Herseltsesteenweg. Er wordt een meerjarenplan opgemaakt met gefaseerde 
uitvoering. 

Spreekmoment gemeenteraad van 7 september 2020

Eerste vraag

Geachte, 
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Mijn vraag die ik graag gesteld had op de gemeenteraad is de volgende: 
"Wat verandert er voor een alleenstaande nu het DIFTAR systeem wordt ingevoerd."
(Gezien het afvalverbruik van een alleenstaande ver beneden het niveau ligt van een 
gemiddeld gezin.)

Een tweede vraag hieromtrent is: 
"Waarom de optie niet gegeven wordt om een afvalcontainer aan te kopen ipv ieder jaar te 
huren." 
…

Opvolging:
Diftar: zie alle informatie op de website en gepubliceerd in de verschillende brochures. 

Tweede vraag

Beste heer Anthonis,

Ik lees dat ik via u een vraag kan stellen aan de gemeenteraad voor aangelegenheden die de 
gemeente aanbelangen.

Mijn vraag is als volgt:

Ik fiets dagelijks van Herselt Centrum via het station van Aarschot naar het werk. 
Nu kijk ik er ook dagelijks tegen op om via de N19 te fietsen. Zoals u weet is dit fietspad smal 
en zijn de kruispunten er gevaarlijk. Men kan dit fietspad beschrijven als een moordstrookje.

Nu weet ik dat er plannen zijn voor de heraanleg van de fietspaden en dit kan ik alleen maar 
toejuichen.

Maar ik vraag me af of er geen beter alternatief is voor de heraanleg van de N19. Namelijk 
een fietspad doorheen de Langdonken een paar 100 meter langs de N19.
Dit zou makkelijker uitvoerbaar zijn, aangenamer zijn voor de fietser en zou mogelijk 
goedkoper zijn door de mogelijkheid bestaande wegen te benutten. Het zou ook zorgen voor 
een betere aansluiting van het station van Aarschot met de gemeente Herselt.

Als ik zelf wat kijk merk ik dat een doorsteek tussen de straten Maasvelden en Dooiewerf of 
Maasvelden en Achter de Wereld een fietsroute mogelijk maakt richting Aarschot zonder op 
de N19 te komen.
Voor een beperkte ingreep, de aanleg van een 500 meter lang pad, zou het rendement toch 
hoog zijn. Namelijk een fietsroute centrum Herselt - centrum Aarschot die aangenaam en 
veilig is.

Kan de gemeente de haalbaarheid hiervan onderzoeken?

Opvolging:
Fietsroute: fietspadendossier N19 is lopende. Heraanleg voorzien ten vroegste vanaf 
2025 (uitvoering).  
De Langdonken bevinden zich in natuurgebied, waardoor verharding niet kan.

Gemeenteraad 6 september 2021

Geachte collega’s raadsleden,
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Voor het spreekmoment vóór de gemeenteraad van maandag e.k. dienden zich drie inwoners 
aan van onze gemeente.
Hieronder vindt u de themata die zij binnen het gekende tijdsbestek zullen aankaarten.
Wij beginnen het spreekmoment stipt om 19 30 u.

Eerste aanvraag (Mr. Marc Serneels) dateert van dinsdag 13 oktober 2020.
De burger in kwestie wenste niet in te gaan op het aanbod om zijn spreekmoment tijdens de 
digitale gemeenteraden op te nemen.

Onderwerp: Reglementering rond wandelen met honden op openbaar domein

Tweede aanvraag (Mr. Will Schepens) dateert van vrijdag 27 augustus j.l..

Onderwerp: Verkeersveiligheid

“Op de Provinciebaan juist voor de bocht aan discotheek Millenium tot aan 't Looze Vissertje 
is een snelheidsbeperking 50km/u van kracht sinds een paar maanden( verkeersborden 
werden geplaatst).
Wij veronderstellen dat dit is voor de zomerbar die daar gelegen is.
Mijn vraag is nu het volgende, vanaf het rondpunt aan de Snepkens tot aan deze bocht waar 
het eerste verkeersbord 50km/u staat wonen gezinnen met schoolgaande kinderen die de 
Provinciebaan moeten oversteken om aan de juiste kant van het fietspad naar school te 
kunnen rijden.Waarom was het niet mogelijk om dit verkeersbord met snelheidsbeperking 
50km/u vanaf het rondpunt te plaatsen zodat onze kinderen iets veiliger de baan zouden 
kunnen oversteken? 
Er zijn veel bestuurders die richting Westmeerbeek rijden en die vanaf het rondpunt hun 
zware voet laten gelden, goed wetende dat hier geen controle is en geen flitspalen staan.

Een snelheidsbeperking van 50km/u vanaf het rondpunt Snepkens tot aan 't Looze Vissertje 
zou de veiligheid verhogen voor onze schoolgaande kinderen met de fiets.”

Opvolging:
De provinciebaan is een gewestweg en verbindingsweg en leent zich minder tot het invoeren 
van een snelheidsbeperking tot 50 km/u. Bovendien zouden er (cfr. diestsebaan) een heel 
aantal flankerende maatregelen nodig zijn om deze snelheidsbeperking af te dwingen. Er zou 
dan eerder kunnen ingezet worden op ANPR-camera's langs de Provinciebaan om de 
snelheid van 70 km/u te handhaven. 

Derde aanvraag (Mr. Alain Claessens) dateert van maandag 30 augustus j.l..

Onderwerp: Openbaar vervoer

Beste,

Graag zou ik volgende vraag stellen aan dhr. Vangenechten, schepen van mobiliteit en 
openbaar vervoer:
Volgens de cijfers van het kabinet Peeters zullen in Herselt 15 bushaltes verdwijnen. Het 
halteplan van Vervoerregio Kempen werd op 31/05/2021 goedgekeurd door het 
schepencollege.
Daarover is door het gemeentebestuur nog op geen enkele manier gecommuniceerd naar de 
burgers.
- Over welke bushaltes gaat het dus concreet?
- Op basis van welke criteria zijn die bushaltes gekozen?
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Opvolging:
Mondelinge toelichting op de raad zelf bij de cijfers. het gaat niet om een schrapping zonder 
meer, maar er worden ook haltes samengevoegd, en eentje verplaatst zodat het centrum van 
Bergom beter wordt bediend. 

Gemeenteraad 27 juni 2022

Eén aanvraag voor het spreekmoment voor “burgemeester, schepencollege en 
gemeenteraadsleden” vanwege Jacques BOURGEOIS voorzitter NKWV Herselt en lid Raad 
van Bestuur NKWV (Nationaal Komitee van Weekendverblijvers en vaste bewoners) 
.
EERSTE PROBLEEM 
De mensen in de recreatieve zones zijn natuurlijk ook zeer begaan met natuur en omgeving. 
Zij wensen in orde te zijn met milieuvoorschriften zoals bijvoorbeeld lozen van afvalwater en 
naleven van Vlaremnormen.
In zones waar geen openbare grachten zijn heeft PIDPA reeds units geplaatst die die functie 
beogen.  De kost hiervan bedraagt voor betrokkene 500 euro.
Op onze vraag aan PIDPA naar het plaatsen hiervan in recreatieve zones antwoordden zij 
per mail dat ze dat niet mochten van de gemeente uit.
Deze laatste antwoordde echter dat de PIDPA niet wou. 
TWEEDE PROBLEEM
Hier in Herselt zitten wij blijkbaar in een zogenaamd rode zone en een europese verordening 
verplicht ons om tegen 2027 een IBA te plaatsen.            ( IBA:  individuele behandeling van 
afvalwater.)
Als de gemeente dit zelf organiseert dan subsidieert Europa tussen 1750 à 3500 euro.  Als 
individu krijgt men die subsidies niet.
Er zijn blijkbaar ook boetes voorzien voor de gemeentes die dit nalaten.
We hebben zowel aan de gemeentediensten als aan Pidpa gevraagd om mee te werken aan 
een infodag over de verschillende bestaande systemen maar zonder gunstig gevolg.
DERDE PROBLEEM
Gevolg op deze infodag was dat talrijke mensen uit die recreatieve zones heel positief staan 
tegenover het plaatsen van die IBA’s. Dit gebeurde al op een paar plaatsen. De keuring door 
de PIDPA gebeurde en was positief. 
Als betrokkene verzoekt om ontheffing van betaling voor vervuiling dan eist PIDPA een 
document met akkoord van de gemeente om die vrijstelling te verlenen. De betrokken dienst 
weigert dit te doen hetzij met als reden dat het een recreatieve zone betreft hetzij omdat de 
betrokkene niet is ingeschreven op dat adres. Nochtans werden recent 
omgevingsvergunningen verleend voor het bouwen van tweede verblijven en daar gebeurde 
die vrijstelling wel.
Hetzelfde probleem blijkt zich te stellen bij het plaatsen van zonnepanelen en de subsidie 
voor een thuisbatterij. 
De financiële inspanning is toch heel aanzienlijk : zowat tienduizend euro zowel voor die 
thuisbatterij als voor de IBA.
Dit lijkt ons niet normaal. 
Onze vraag : een positieve benadering en medewerking door de gemeentediensten en geen 
discriminatie.

Opvolging:
Mondelinge toelichting: 
Zoals meegedeeld via mail (meermaals) en in overleg oa op 8 oktober 2021 met een 
delegatie vanuit NKWV aanwezig, en via mail, verbiedt noch pidpa, noch gemeente om IBA’s 
te plaatsen in recreatieve zone; nuance is: dat IBA’s in recreatiezone niet worden 
gesubsidieerd. Het staat bouwheren vrij om al dan niet een IBA te plaatsen. 
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Nuance: de insteek van de ledenvergadering NKWV was leden informeren over mogelijke 
IBA systemen. Leveranciers zouden hun product komen voorstellen. Noch gemeente, noch 
pidpa kunnen een commerciële leverancier aanprijzen. Daarentegen hebben zowel gemeente 
en pidpa zich geëngageerd om de technische fiches van de IBA s die de leveranciers 
aanbieden na te kijken op technische vereisten. De TF de bezorgd werden door NKWV, 
werden ook nagekeken door gemeente en pidpa, cfr mailverkeer november 2021.  
Voor weekendverblijven in rode cluster is er inderdaad geen plaatsing door Pidpa en geen 
subsidietussenkomst.
Belangrijk is dat de IBA zelf lekvrij is. 
Voor de vrijstelling dient een controle van het effluent uitgevoerd te worden. Deze kan bij 
Pidpa aangevraagd worden, maar mag ook bij een andere partij. 
Als er ergens wel een positieve keuring effluent door pidpa is afgeleverd, maar geen attest; 
werd gevraagd deze informatie te bezorgen aan de administratieve diensten zodat dit kan 
worden nagekeken. 

KIENNISNAME

7. Overzicht actuele dossiers (2.075.1.077)

ID Type Status Datum Beschrijving van het 
te onderzoeken item

Wie 
rapporte
ert

Graad van 
belang

Datum 
rappor-
tage

1 stand van 
zaken

Open 25 maart 2019 LDC Varenwinkel college Normaal nvt

2 stand van 
zaken

Open 25 maart 2019 Jeugdlokalen 
Blauberg

college Normaal nvt

3 stand van 
zaken

Open 25 maart 2019 Werkgroep 
Duurzaamheid

college Normaal nvt

4 stand van 
zaken

Open 23 april 2019 Jeugdhuis de Choke college Normaal nvt

5 stand van 
zaken

Open 23 april 2019 Fietspad Dieperstraat college Normaal nvt

6 stand van 
zaken

Open 23 april 2019 Fietspaden en 
riolering 
Aarschotsestwg.

college Normaal nvt

7 stand van 
zaken

Open 27 oktober 2020 Tennishal college Normaal nvt

8 stand van 
zaken

Open 30 mei 2022 Masterplan Ramsel college Normaal nvt

8. Intergemeentelijke samenwerkingsverbanden: rapportering conform het decreet 
lokaal bestuur (2.075.7)

Situering
Het decreet lokaal bestuur (dat het vroegere decreet intergemeentelijke samenwerking (het 
“DIS”) integreerde) wil beletten dat de vele intergemeentelijke samenwerkingsverbanden een 
eigen leven zouden gaan leiden en dat het lokaal bestuur als zodanig de controle over deze 
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden zou verliezen.
Het belang van intergemeentelijke samenwerkingsverbanden in Vlaanderen is groot: Er zijn 
nu reeds in totaal 298 samenwerkingsverbanden, verdeeld als volgt: 
– 152 interlokale verenigingen; 
– 50 projectverenigingen; 
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– 36 dienstverlenende verenigingen; 
– 60 opdrachthoudende verenigingen
Het is dus aangewezen de belangrijkste krachtlijnen van de besluiten, genomen tijdens de 
algemene vergaderingen van intergemeentelijke samenwerkingsverbanden, kort ter kennis te 
brengen.

Wettelijke gronden
● Artikel 441 van het decreet lokaal bestuur stelt dat leden van de raad van bestuur of 

gemandateerden van een dienstverlenende of opdrachthoudende vereniging 
minstens tweemaal per jaar tijdens de openbare zitting van hun gemeenteraad 
verslag dienen uit te brengen.

● Artikel 389 decreet lokaal bestuur vult aan: de gemeenteraad of een 
gemeenteraadscommissie waakt over de afstemming van het beleid van de 
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden op het gemeentelijk beleid.

KENNISNAME

9. Mededelingen vanuit het college van burgemeester en schepenen (2.075.2.077)

KENNISNAME

10. Mondelinge vragen

KENNISNAME


